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Beantwoording schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie SP d.d. 8 december 
2022 inzake giftreinen door Vught en verminderde controle hiervan 

Datum 

Verzonden 

20 december 2022 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie SP zijn op 8 december 2022 vragen gesteld met betrekking tot giftreinen door 
Vught en verminderde controle hiervan. 

Sinds lang zijn er in de samenleving ernstige zorgen over het grote aantal treinen die gevaarlijke 
stoffen over het spoor vervoeren. Nu heeft het Brabants Dagblad op 1 december 2022 onder de 
titel "Zorgen over Veiligheid (toekomstige) spoor bewoners in Brabant: meer giftreinen, minder 
strenge regels" geschreven dat zelfs het aantal treinen met gevaarlijke stoffen zal toenemen, maar 
de regulering ervan niet strenger zal worden. De SP zou dat wel verwachten, want veel inwoners 
van de gemeente Vught wonen aan het spoor. 
(Link naar artikel in BD: https://www.bd.nl/brabant/zorgen-over-veiligheid-toekomstige 
spoorbewoners-in-brabant-meer- giftreinen-minder-strenge-regels aa2423d9/) 

In de wetenschap dat de D66 en PvdA-GroenLinks in 2016 al aandacht vroegen voor een 
verhoogde toename aan gevaarlijke goederenbewegingen op het Vughtse basisnet voor 
treintransport, en dus in het licht van het krantenartikel van 1 december, stelt de SP schriftelijke 
vragen. 
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De SP wil graag opheldering van het College op de hieronder gestelde vragen. 

Vragen 
1. Wat doet het College op dit moment om veiligheidsrisico's van deze transporten te 

minimaliseren? 
2. Welke actie neemt het College om ervoor te zorgen dat het Rijk haar 

verantwoordelijkheid neemt op het gebied van veiligheid en samenwerking? 
3. Deelt het college de mening dat 'er onvoldoende rekening wordt gehouden met de 

veiligheid langs het spoor in het algemeen en dat de kans op een ramp met veel 
slachtoffers zal toenemen', zoals geschreven in het artikel? 

4. Behoort de gemeente Vught tot de Brabantse gemeentes die samen met de provincie zich 
hebben geschaard achter de brief? 

5. Weet het College hoeveel van dit soort transporten zich door de gemeente verplaatsen op 
jaarlijkse basis? 

a. Zo ja, wanneer vinden deze transporten plaats? 

Beantwoording 
1. Het college werkt hierin samen met de Veiligheidsregio. In dat verband wordt op 

regionale en nationale schaal gesproken over het vervoer van gevaarlijke stoffen over het 
spoor. Ook spreekt het college met de gemeenten langs het tracé Meteren-Boxtel over de 
veiligheid van het vervoer en sluit Vught aan bij regionale initiatieven, zoals een 
communicatietraject risicocommunicatie vervoer gevaarlijke stoffen per spoor. 

2. Het college steunt de aandacht die Gedeputeerde Staten vragen voor veiligheid langs het 
spoor zoals verwoord in hun brief van 22 november jl. aan de Tweede Kamer der Staten 
Generaal. 

3. De brief van de Gedeputeerde Staten en het ingezonden stuk in de Volkskrant van de 
burgemeesters van Breda, Tilburg, Eindhoven en Dordrecht hadden vooral betrekking op 
de Brabantroute. Deze route loopt van Dordrecht naar Venlo en komt niet langs Vught. 
De zorg van de Gedeputeerde Staten en de burgemeesters heeft te maken met de 
woningbouwopgave van de steden in Brabant die zich voor een belangrijk deel 
concentreert in de spoorzones van die steden. Middels de brief en het krantenartikel 
wordt aandacht gevraagd voor deze woningbouwopgave in relatie tot het vervoer van 
gevaarlijke stoffen over het spoor. Het college heeft begrip voor deze zorgen. 
Het college is van mening dat dit soort treinen zo min mogelijk door een bebouwde 
omgeving dienen te rijden. Daarnaast moet men zich realiseren, dat wanneer er minder 
treinen over de Brabantroute gaan rijden, de kans bestaat dat er meer treinen over de 
Betuweroute geleid zullen worden en dat de kans dat ze t.z.t. door Vught heen komen, 
ook toeneemt. 

4. Nee, de brief is een initiatief van Gedeputeerde Staten. Zie verder het antwoord onder 
vraag 2. 

5. Nee, deze informatie is niet bekend bij het college en is in het algemeen niet bekend bij 
regionale overheden. 

2/3 



voce ; 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 
de secretaris, :2emeester, 

"-------=.--~> 
W.F.F. Keijzers R.J. van de Mortel 
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